



LIMITED WARRANTY

For 2020 (or later) model year product purchased within the United States on or after Jan 1, 2022

Yuba Bicycles warrant to the original owner of each new Yuba Bicycle, when purchased directly from an authorized Yuba Bicycle reseller, that the product is complete and that the following components will be free from defects in material and workmanship for the period indicated below.

WARRANTY DOES NOT COVER NORMAL WEAR AND TEAR, SHIPPING DAMAGE, ALTERATIONS, MODIFICATIONS, MISUSE, NEGLIGENCE, OVERLOADING, COMMERCIAL USE, ABUSE OR IMPROPER ASSEMBLY.

WARRANTY

- Frame: 2 Years from date of purchase.
- eBike System Components (if applicable):
 - Battery pack: Specified by the eBike System Manufacturer.
 - Motor: Specified by the eBike System Manufacturer.
 - Other eBike System Components: Specified by the eBike System Manufacturer.
- Other components: One year (12 months) from purchase date by original owner – excludes wear and tear on the following components: tires, tubes, brake pads, cables, chain, freewheel, derailleurs, grips and saddle fabrics.

REPAIR OR REPLACEMENTS

Yuba Bicycles further warrants that any repair or replacement parts supplied by Yuba Bicycles will be free from defects in material and workmanship for a period of one year from the date of purchase by the original owner.

LABOR COST OR REPAIRS

Unless otherwise provided, the sole remedy under the above warranty, or any implied warranty, is limited to the replacement of defective components and parts with those of equal or greater value at the sole discretion of Yuba Bicycles. Yuba Bicycles will not be responsible for labor costs or repairs. IN NO EVENT SHALL YUBA BE RESPONSIBLE FOR DIRECT, INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES, INCLUDING, WITHOUT LIMITATION, DAMAGES FOR PERSONAL INJURY, PROPERTY DAMAGE, OR ECONOMIC LOSSES, WHETHER BASED ON CONTRACT, WARRANTY, NEGLIGENCE, PRODUCT LIABILITY, OR ANY OTHER THEORY. Some states do not allow the exclusion or limitation of damages, so the above limitation or exclusion may not apply to you.

EXCLUSIONS

THE ABOVE WARRANTY, OR ANY IMPLIED WARRANTY, DOES NOT COVER NORMAL WEAR AND TEAR, SHIPPING DAMAGE, ALTERATIONS, MODIFICATIONS, MISUSE, NEGLIGENCE, OVERLOADING, ABUSE OR IMPROPER ASSEMBLY. A PARTIAL LIST OF PREVENTABLE DAMAGE NOT COVERED BY THIS WARRANTY ARE: BENDING OR FAILURE OF THE CHAINSTAY BY OVERLOADING BEHIND THE DROPOUTS, FAILURE OF THE REAR WHEEL, BENDING OF THE CARRIER OR THE SIDELoader TUBING. ALL WARRANTIES ARE VOID IF THE BICYCLE IS USED FOR OTHER THAN NORMAL ACTIVITIES, INCLUDING, BUT NOT LIMITED TO, FAILING TO FOLLOW THE OWNER'S MANUAL OR USING THE BICYCLE FOR RENTAL OR COMMERCIAL ACTIVITIES, STUNT RIDING OR IN COMPETITIVE EVENTS OR TRAINING FOR SUCH ACTIVITIES OR EVENTS. ALL WARRANTIES ARE VOID IF PRODUCTS ARE SOLD BY A NON-AUTHORIZED RESELLER. YUBA BICYCLES MAKES NO OTHER WARRANTIES, EXPRESS OR IMPLIED. ALL IMPLIED WARRANTIES, INCLUDING THE WARRANTIES OF MERCHANTABILITY AND FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, ARE LIMITED IN DURATION TO THAT OF THE EXPRESS WARRANTIES STATED ABOVE.

Some states do not allow limitations on how long an implied warranty lasts, so the above limitation may not apply to you. This warranty gives you specific legal rights, and you may also have other rights which vary from state to state.

WHAT YOU SHOULD DO

The original owner will need to bring the electric bicycle, along with a purchase receipt or other proof of purchase, to an Authorized Yuba Bicycles dealer OR contact the geographically relevant technical support line (proof of purchase will be required) using the information located at the bottom of the page. Those parts and/or products which are determined by Yuba Bicycles in its sole discretion to be defective will be provided only after a valid warranty claim is processed by Yuba Bicycles Technical and Customer Service. Warranty claims must be made within the warranty period stated above.

Shipping & Handling fees will apply to all claims made under this warranty and will be charged to the claimant at the time products are shipped from Yuba Bicycles' distribution center.

YUBA BICYCLES LLC
18 RANCHO CIRCLE
LAKE FOREST CALIFORNIA 92630
INFO@YUBABIKE.COM
+1 877-889-YUBA
YUBABIKE.COM

IMPORTATEUR EUROPE

CARGO BIKE DISTRIBUTION
F-74230 ZA LES ILLES
LA BALME DE THUY
FRANCE
EUROPE@YUBABIKE.COM
YUBABIKE.FR

IMPORTER GERMANY

ELECTRIC BIKE SOLUTIONS GMBH
CARL-BOSCH-STR. 2
69115 HEIDELBERG
INFO@YUBAEUROPE.COM
YUBAEUROPE.COM

IMPORTER AUSTRALIA

CARGO CYCLES
176 BRUNSWICK EAST
VIC 3057
SALES@CARGOCYCLES.COM.AU
WWW.CARGOCYCLES.COM.AU

IMPORTER NEW ZEALAND

BICYCLE JUNCTION
MARION ST, TE ARO
WELLINGTON 6011
GDAY@BICYCLEJUNCTION.CO.NZ
BICYCLEJUNCTION.CO.NZ



GARANTIE LIMITEE

Produit de l'année 2022 (ou après) acheté aux États-Unis le ou après le 1er janvier 2022

Yuba Bicycles garantit au propriétaire d'origine de chaque nouveau vélo Yuba, lorsqu'il est acheté directement auprès d'un revendeur agréé Yuba Bicycles, que le produit est complet et que les composants suivants seront exempts de défauts de matériaux et de fabrication pour la période indiquée ci-dessous.

LA GARANTIE NE COUVRE PAS L'USURE ET LES DÉCHIRURES NORMALES, LES DOMMAGES D'EXPÉDITION, LES MODIFICATIONS, LES MAUVAISES UTILISATIONS, LA NÉGLIGENCE, LA SURCHARGE, L'UTILISATION COMMERCIALE, LES ABUS OU L'ASSEMBLAGE INCORRECT.

GARANTIE

- Cadre: 2 ans à compter de la date d'achat
- Composants du système eBike (le cas échéant):
- Batterie: spécifiée par le fabricant du système eBike.
- Moteur: spécifiée par le fabricant du système eBike.
- Autres composants du système eBike: spécifiée par le fabricant du système eBike.
- Autres composants: 1 an (12 mois) à compter de la date d'achat par le propriétaire d'origine. - exclut l'usure normale des composants suivants: pneus, chambres à air, plaquettes de frein, câbles, chaîne, roue libre, dérailleurs, poignées et tissus de selle.

REPARATION OU ECHANGE

Yuba Bicycles garantit en outre que toute pièce de réparation ou de rechange fournie par Yuba Bicycles sera exempte de défauts de matériaux et de fabrication pendant une période d'un an à compter de la date d'achat par le propriétaire d'origine.

COÛT DE MAIN D'OEUVRE OU REPARATIONS

Sauf disposition contraire, l'unique recours en vertu de la garantie ci-dessus, ou de toute garantie implicite, est limité au remplacement des composants et pièces défectueux par un équivalent de valeur égale ou supérieure à la seule discrétion de Yuba Bicycles. Yuba Bicycles ne sera pas tenu responsable des frais de main-d'œuvre ou des réparations.

EN AUCUN CAS, YUBA NE SERA TENU RESPONSABLE DES DOMMAGES DIRECTS, ACCESSOIRES OU CONSÉCUTIFS, Y COMPRIS, SANS S'Y LIMITER, LES DOMMAGES CORPORELS, DOMMAGES MATÉRIELS OU PERTES ÉCONOMIQUES, QU'ILS SOIENT BASÉS SUR LE CONTRAT, LA GARANTIE, LA NÉGLIGENCE, LA RESPONSABILITÉ DU PRODUIT OU TOUTE AUTRE THÉORIE. Certains États n'autorisent pas l'exclusion ou la limitation des dommages, de sorte que la limitation ou l'exclusion ci-dessus peut ne pas s'appliquer à vous.

EXCLUSIONS

LA GARANTIE CI-DESSUS, OU TOUTE GARANTIE IMPLICITE, NE COUVRE PAS L'USURE NORMALE, LES DOMMAGES LIÉS À L'EXPÉDITION, LES MODIFICATIONS, MAUVAISE UTILISATION, NÉGLIGENCE, SURCHARGE, ABUS OU ASSEMBLAGE INCORRECT. UNE LISTE PARTIELLE DES DOMMAGES ÉVITABLES NON COUVERTS PAR CETTE GARANTIE SONT:

FLEXION OU DÉFAILLANCE DE LA CHAÎNE PAR SURCHARGE, DÉFAILLANCE DE LA ROUE ARRIÈRE, FLEXION DU PORTE BAGAGES OU DE L'ARMATURE DE LA PLATEFORME LATÉRALE. TOUTES LES GARANTIES SONT ANNULÉES SI LE VÉLO EST UTILISÉ POUR D'AUTRES ACTIVITÉS QUE LES ACTIVITÉS NORMALES, Y COMPRIS, MAIS SANS S'Y LIMITER, NE PAS SUIVRE LE MANUEL DU PROPRIÉTAIRE OU UTILISER LE VÉLO POUR DES ACTIVITÉS DE LOCATION OU ACTIVITÉS COMMERCIALES, DES ÉPREUVES OU ÉVÉNEMENTS DE COMPÉTITION OU DE FORMATION POUR DE TELLES ACTIVITÉS OU ÉVÉNEMENTS. TOUTES LES GARANTIES SONT NULLES SI LES PRODUITS SONT VENDUS PAR UN REVENDEUR NON AUTORISÉ. YUBA BICYCLES N'OFFRE AUCUNE AUTRE GARANTIE, EXPRESSE OU IMPLICITE LES GARANTIES IMPLICITES, Y COMPRIS LES GARANTIES DE QUALITÉ PRÉVUES PAR LE MARCHAND ET D'ADÉQUATION À UN USAGE PARTICULIER, SONT LIMITÉES EN DURÉE À CELLE DES GARANTIES EXPRESSES ÉNONCÉES CI-DESSUS.

Certains États n'autorisent pas les limitations de la durée d'une garantie implicite, il se peut donc que la limitation ci-dessus ne s'applique pas à vous. Cette garantie vous donne des droits légaux spécifiques, et vous pouvez également avoir d'autres droits qui varient d'un état à l'autre.

COMMENT PROCEDER

Le propriétaire d'origine devra apporter le vélo électrique, accompagné d'un reçu d'achat ou de toute autre preuve d'achat, à un revendeur agréé Yuba Bicycles OU contacter la ligne d'assistance technique compétente géographiquement (une preuve d'achat sera requise) en utilisant les informations situées sur le bas de la page. Les pièces et / ou produits jugés défectueux par Yuba Bicycles à sa seule discrétion ne seront fournis qu'après le traitement d'une demande de garantie valide par le service technique et le service client de Yuba Bicycles. Les réclamations au titre de la garantie doivent être faites pendant la période de garantie indiquée ci-dessus.

Des frais d'expédition et de manutention s'appliqueront à toutes les réclamations faites en vertu de cette garantie et seront facturés au demandeur au moment où les produits sont expédiés du centre de distribution de Yuba Bicycles.

YUBA BICYCLES LLC

18 RANCHO CIRCLE

LAKE FOREST CALIFORNIA 92630

INFO@YUBABIKE.COM

+1 877-889-YUBA

YUBABIKE.COM

IMPORTATEUR EUROPE

CARGO BIKE DISTRIBUTION

F-74230 ZA LES ILLES

LA BALME DE THUY

FRANCE

EUROPE@YUBABIKE.COM

YUBABIKE.FR

IMPORTER GERMANY

ELECTRIC BIKE SOLUTIONS GMBH

CARL-BOSCH-STR. 2

69115 HEIDELBERG

INFO@YUBAEUROPE.COM

YUBAEUROPE.COM

IMPORTER AUSTRALIA

CARGO CYCLES

176 BRUNSWICK EAST

VIC 3057

SALES@CARGOCYCLES.COM.AU

WWW.CARGOCYCLES.COM.AU

IMPORTER NEW ZEALAND

BICYCLE JUNCTION

MARION ST, TE ARO

WELLINGTON 6011

GDAY@BICYCLEJUNCTION.CO.NZ

BICYCLEJUNCTION.CO.NZ